
 
 

 

Dagsorden til ordinært skolebestyrelsesmøde, tirsdag den 6. februar 2024 kl. 18.00-

21.00 i mødelokale F, Herlufsholmvej 16 

 

Deltagere: 
Jakob Nordman Larsen, Mette Restrup, Jan Ellemose, Martin Bonke Seigan, Kim 
Rydahl, Michael Graff 

 

Elevrepræsentanter: 

 

Fraværende med afbud:  
Forældrevalgte 
Cecilie Gudmansen 
Elever: 
Herlufsholmvej: Sakina (8.A) 
Digtervej: Merle (9.N) og Jakob (9.N) 
Karrebæk: Mohammed (6.K) og Nor (6.K) 
Medarbejdere:  

Christina Odsgaard Olsen, Lise-Lotte Fallenius Rasmussen, Karina Witt 

 

Gæster: 

 
 

Der serveres en sandwich og en vand/sodavand under mødet. 

 



 
 

Sag nr. 41 – orientering 
Nyt fra eleverne 
 

Intet nyt – ingen tilstede  
 
Hvert elevråd på skolen har fået 5000 kr. til at 
bruge på det de finder vigtigt. Dette på baggrund 
af et ønske fra sidste møde. 

Sag nr. 42 – orientering, drøftelse og 
godkendelse/beslutning 
Skemaskabelon for Lille Næstved Skole 
– se bilag 
 

• Orientering om den nuværende 

• Mulighed for spørgsmål, 
kommentarer og drøftelse 

• Enten godkendelse af 
skemaskabelon eller beslutning 
om at skolens ledelse skal drøfte 
med lærerne om evt. foreslåede 
ændringer 

 

Sagen fremlægges af skoleleder Thomas Kruse og 
ikke af administrativ leder Ulla Lillegaard grundet 
sygdom.  
 
Skemaskabelonerne for HH og DV er ens, hvor den 
fra afdeling KA er forskellig fra de andre, idet 
skoledagen på KA starter 15 min tidligere.  
 
Der er gennem de seneste år blevet reduceret en 
del i undervisningslektioner pr. uge. Vi har 
reduceret så meget som muligt.  
 
Når 9. klasse har en lang dag til kl. 15.30 om 
torsdagen, så er det for placeret her, fordi vi har 
benyttet os af tilbud fra Ungdomsskolen, som 
udbyder sine fag her, men også fordi vi skal have 
tiderne til faglokalerne til at gå op.  
 
Bestyrelsen havde en drøftelse af, hvordan 
differentierede mødetidspunkter kunne udmøntes.  
Der arbejdes videre med idéen og evt. 
prøveformer.  
 
Drøftelse af om lektiehjælpen kunne stå i AULA i 
elevernes skemaer, så det er nemt for forældrene 
at se, hvornår der er lektiecafé.  
 
Skemaskabelonen indstilles til godkendelse. 
 

Sag nr. 43 – orientering, drøftelse og 
godkendelse/beslutning 
Timefordelingsplan for Lille Næstved 
Skole – se bilag 
 

• Orientering om den foreslåede 

• Mulighed for spørgsmål, 
kommentarer og drøftelse 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

• Enten godkendelse af 
timefordelingsplan eller 
beslutning om at skolens ledelse 
skal drøfte med lærerne om evt. 
foreslåede ændringer 

Regeringen varsler, at der kommer et fag eller 
timeløst fag, der handler om teknologiforståelse 
samt at de måske vil rykke de praktisk-musiske 
valgfag, så de afsluttes med prøve i 9. klasse i 
stedet for som nu i 8. klasse.  
 
Der er ikke meget, der kan rykkes rundt i 
timefordelingsplanen.  
 
Timefordelingsplanen indstilles til godkendelse. 
 

Sag nr. 44 – orientering, drøftelse og 
godkendelse 
Arbejdsgruppen for mål- og 
værdihæftet fremlægger dele af deres 
arbejde 
 

Processen for arbejdet med mål- og 
værdigrundlaget blev gennemgået, og 
arbejdsgruppen har fået input til det videre 
arbejde med profilen. Der var stor tilfredshed med 
inddragelse af elever, medarbejdere og forældre.  

Sag nr. 45 – orientering og drøftelse 
Skolen har gennem mange år tilbudt 
skolemælk til eleverne gennem Dansk 
Skolemælk. Skal vi fortsætte med 
dette? 

• Orientering om antal og pris 

• Drøftelse 
 

Der er færre og færre, der benytter sig af tilbuddet 
fra skolemælk.dk.  Priser hos skolemælk og hos 
Groft & Grønt blev gennemgået. Der var ikke stor 
forskel.  
 
Skolen undersøger om Groft og Grønt kan levere 
andre mælketyper end minimælk.  
 
Der er en del administrativt arbejde ved ordningen 
med skolemælk.dk. 
 
Skolebestyrelsen indstiller til, at eleverne fremover 
køber mælk fra Groft og Grønt og ikke hos 
skolemælk. 

Sag nr. 46 – orientering fra skolens 
ledelse  

• Økonomi 

• Personalesituationen 

• Møde med 
forældrerådsrepræsentanter 
22/2 

• Opfølgning på SFO 

• Status på specialundervisning 
 

(orientering om BUU under punkt 47) 

Økonomi 
Vi er ekstra opmærksomme på nuværende 
tidspunkt, fordi vi overgår til budgetår som 
kalenderår. Tidligere var budgetår som skoleår. 
Skolebestyrelsen fik opdatering på de enkelte store 
budgetposter 
 
Vi har stillingsopslag til matematiklærer på 
Digtervej. På Herlufsholmvej vil der blive ansat to 
tidsbegrænsede støttelærere i barselsvikariat frem 
til sommerferien.  
 
I SFO er der blevet ansat fire pædagoger. Én til 
Herlufsholmvej og tre til Digtervej.  
 



 
 

Der er pt. 17 tilmeldte forældre til mødet med  
forældrerødder. 
 
 

Sag nr. 47 
Orienteringssager fra  

a) formanden,  
b) andre 
c) ledelsen – orientering fra BUU  

 
Børne- og Uddannelsesudvalget - 150124 
 

15/1: 
 
Kim orienterede om, at formand, næstformand og 
skoleleder har holdt møde om strukturen for 
skolebestyrelsens arbejde for de kommende år.  
Blandt andet hvilke lidt større linjer, der skal 
arbejdes efter. På næste møde fremlægges en plan 
for strukturen for skolebestyrelsesarbejdet.  
 
 
 
 
 
5/2: 
Beslutning om kompenserende besparelser blev 
udskudt 
Grundet NK økonomistyringsmodel – eget 
politikområde skal dække, men 
Ikke besluttet besparelser –  
Besluttet foretræde for økonomiudvalg – BUU 
ønsker ikke at spare på almen – heller ikke 
rammebesparelse – heller ikke forligsbrug ved at 
fjerne nye forslag fra budget 24 
Vi afventer økonomiudvalg uge 8  
HVIS det ender med lærernes uv.tid eller større 
klasser – så kan det ikke træde i kraft før januar 
2025 
 
Granskningssagen er lukket 
 
SFO-strategi er godkendt 
 
TTI er godkendt – der er opmærksomhed på det 
store arbejdstryk 
 
Forældretilfredshedsundersøgelse skal omsættes 
til en lokal NK forældreundersøgelse 

Sag nr. 48 
Sager til dagsorden til kommende 
møder 
 

- Fremlæggelse af struktur for 
skolebestyrelsens arbejde de kommende 
år 

- Beslutning om de indstillede punkter fra 
mødet d. 6.2 

https://dagsordener.naestved.dk/vis?Referat-Boerne--og-Uddannelsesudvalget-d.15-01-2024-kl.08.30&id=39bfcd22-707d-4e76-98be-d031b1c70b06


 
 

 

• Den tidligere skolebestyrelse opfordrer 
den nye bestyrelse til at drøfte hvordan 
alle forældre inddrages i skolens liv i et 
selvstændigt princip – herunder også 
skolebestyrelsens deltagelse på 
forældremøder 

• Orientering om hvordan specialområdet på 
LNS fungerer på nuværende tidspunkt 

• Hygiejne og toiletforhold 
 

Sag nr. 49 
Eventuelt 

 
 

Sag nr. 50 
Personsager 

 


